
 
Dag og år: Mandag d.24.01.2022

Kl.: 17.00 – 19.30 Formand:

Katrine Kring
Abrahamsen

SKOLEBESTYRELSEN.
Mødedeltagere:

Forældrerepræsentanter: Katrine, Janni, Rikke, Mikael, Brian, Lars og
Henrik

Afbud, Katrine, Janni,
Rikke fungerende formand.
Fravær elevrådet

Elevrådsrepræsentanter: Liva 9x, Mads 8t

Medarbejderrepræsentanter: Anna og Tine

Ledelsesrepræsentanter: Mette og Sabina

O = Orientering; D = Drøftelse; B = Beslutning

Referat:

Datoer for møder i 2021/22: 17/8, 15/9, 14/10, 22/11, 24/1, 23/2, 24/3, 26/4, 17/5, 8/6, 20/6

17.00 1 Spisning

17.15 2 Nyt fra elevråd

Intet nyt

17.20
O/D/
B

2 Økonomi kort gennemgang af nøgletal
- planlagt “renovering”
- andre projektor
- socialstyrelsen - midler til løft.

Der mangler oversigt på normeringer, de tal der bliver vist er tal Sabina og Birgitte har kigget ind i , det bliver
gennemgået igen når det er mere konkret.

Planlagte renovering: Gennemgang af renovering, der er projekter vi gerne vil ligge fra til, legetøj, dør
sfo/indskoling, indskolingen gøres færdig, mellemtrin, udskoling, PLC og kopimaskiner.

Der er planlagt en pædagogisk weekend for personalet. Det vurderes at det vil være godt givet ud, for
personalegruppen 5. og 6. august.



Søgt midler fra socialstyrelsen, ift et faglit løft, disse er blevet tildelt og ønskes at brugt på 3. årgang hvor der
ønskes et løft i dansk.

17.40
O

3. Bygningsanalyse se - bilag 2022 02-Spørgeskema - Skoler.docx.pdf

Denne skal afleveres i næste uge, der har ikke været meget betænkningstid.
Jan og Sabina begynder at skrive ind i dokumentet i denne uge, Sabina sender dokumentet via AULA til SKB
når dette er udfyldt.

Tanker ved gennemlæsning:
- Der står nedskrevet med andre brugere, kan vi tænke det ind.
- Udendørs, en stor skole, som benytter disse faciliteter, kontra da disse blev bygget.
- Elever kommenterer på toiletforholdene, det er koldt.

17.50
O

3. Corona
- Valgfag
-Resursehold

Ledselsen fremlægger tanker og plan herfor.

Der er sendt brev til personalet i dag. Der er kommet nye retningslinjer i dag, disse gennemgås af ledelsen i
morgen.

Problemstillingen kan være om eleverne får den undervisning de skal bruge, da der ikke bliver ændret i
eksamen. Eleverne undrer sig over hvis de skal have valgfag, men ikke må færdes sammen i frikvartererne.

Resurse hold opstartes, da det er muligt at placere sig så undervisningen kan gennemføres.

17.55
D

4 Corona Ris og ros ift. information/kommunikation vedr. Corona - Hvad skal vi tage med af
læring?

Det opleves fyldestgørende de informationer der bliver sendt ud.
Det giver god mening, at der orienteres om antal smittede på skolen.

18.10
B

5. Gennemgang af
principper og
politikker:

- Vikarprincip
- Lektiepolitik

Til godkendelse

Vedtaget d. 24.01.22

18.25
D

6. Næste skoleår
- 0.klasse
- Finanslov
- personale

status
- Økonomi

Som det ser ud nu bliver der kun en 0. klasse. Sabina og skolebestyrelsen har sendt brev til forvaltningen i
forhold til skoledistriktet. Mange børn, der formelt bor i Stjernevejskolens distrikt, har ift. frit skolevalg fået
godkendt at starte på Hedensted skole.

https://drive.google.com/file/d/1X4PIYgRLl9q7yzsHkgouGpRTDUm1_wPa/view?usp=sharing


Der er desværre ikke gjort en indsats i forhold til at orientere børnehaverne/forældrene om, hvilket distrikt
børnene hører til i god tid.

Personale status ændres hvis vi kun får en 0. klasse.

18.55
D

7. Skolebestyrelsesvalg

Tidsplan for valg til skolebestyrelsen 2022. Se vedhæftet.

19.15 8. Siden sidst og evt.:
a: Formanden.
b: Ledelse
c: øvrige medlemmer

Siden sidst er punkter, der ikke skrives til referat.


